
khabar _varzesh i
khabar.varzeshi

بدترین نقل و 
انتقالات زمستانی 

لیگ برتر

صعود پرگل 
 نساجی به

یک چهارم 

3جام حذفیانگلیس  هاشمی طبا: تنها راه 6
نجات آبی و قرمز اعلام 

ورشکستگی است 

منمیگویم
استقلالو

پرسپولیسباید
منحلشوند

w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

 چهار شـنبه 29 دی 1400 ـ  سـال بیسـت وپنجم
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7054 شـماره 

هیچ وقت تسلیم نشو
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 طاهری: نیت ما  خیر  بود
وگرنه می شد بازی کرد!
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گفت،قبلاًدعوتشکردهبودم

مهدویکیا:گلطارمی
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سرمربی پرسپولیس  هم  مهاجم 
برزیلی فــولاد را می خواهد 

بعد از فرهاد مجیدی...

 یحیی به شاگردانش: امسال در آسیا نیستیم
باید هم قهرمان لیگ شویم، هم جام حذفی 

گل محمدی به درویش لیست خرید داد اما لیست مازاد نداد

اعتراض استقلال به سازمان لیگ:

 چرا باید هم بیمار شویم
و هم جریمه بدهیم؟

مگر کرونا و امیکرون  را ما آوردیم؟

مربی سابق آخرین وضعیت چینی
 

تزریق  می کند استقلال خــون 

سرمقاله
E d i t o r i a l فرهاد اشراقي

چرا اسامي كرونایي ها باید محرمانه باشد؟
ايفمارك اعلام كرده استقلال 17 كرونايي دارد اما باشگاه استقلال اسامي 
كرونايي ها را اعلام نمي كند. از طرفي بيژن طاهري سرپرســت استقلال 
مي گويد نيت ما خير بود چون امكان داشــت بازيكنان پيكان هم كرونا 
بگيرند.  تا اينجا مي توان حق را به طاهري و استقلالي ها داد اما مشكل از جايي 
شــروع مي شود كه اســامي كرونايي ها به طور رسمي اعلام نمي شود و بازار 
گمانه زني و شايعات جورواجور داغ مي شود. درواقع اگر اسامي بازيكناني كه 
كرونا گرفته اند در كنار تست آنها از طريق خود باشگاه استقلال منتشر مي شد، 
جلوي تمام حرف و حديث ها گرفته مي شــد اما ايــن اتفاق رخ نداد تا حالا 
خيلي ها بگويند استقلالي ها دارند بزرگنمايي مي كنند.  در اين قبيل موارد 
بايد ديد قانون چه مي گويد؟ اگر فدراســيون به قانون رجوع نكند، مسلماً با 
تيم هاي ديگر هم به مشكل مي خورد چون كرونا كه حالا حالاها نمي رود. پس 
چاره اي نيســت جز آنكه در اين مورد شفاف ســازي شود تا استقلالي ها هم 
بي دليل متهم به بزرگنمايي و كرونانمايي نشوند. اگر 17 بازيكن استقلال كرونا 
دارند كه لغو بازي اين تيم با پيكان كاملًا درست و منطقي بوده اما اگر تعداد 
واقعي كرونايي ها كمتر بوده قطعاً خود اســتقلال و ســازمان ليگ و كميته 

برگزاري مسابقات در آينده دچار دردسرهاي بزرگي مي شوند. 

بعد از مجيدي 
 گل محمدي
 هم شیمــــبا

را مي خواهد!
بعد از اســتقلال كه ابتداي فصل مهاجم 
برزيلي فولاد خوزستان را مي خواست، حالا 
به نظر مي رسد يحيي گل محمدي هم نظر 
مثبتي روي شيمبا دارد. پرسپوليس طي 
روزهــا و هفته هاي آينده بايــد دو بار با 
فولادخوزستان بازي كند؛ يكي روز شنبه 
در هفته اول دور برگشت رقابت هاي ليگ 
برتر و ديگري هجدهم بهمن در سيرجان 
براي فتح سوپرجام. بحث حضور احتمالي 
شــيمبا در پرســپوليس از ايــن جهت 
حساســيت بيشــتري پيدا مي كند كه 
پرسپوليس بايد دو بار با فولاد بازي كند و 

مدافعان اين تيم مقابل شيمبا قرار بگيرند. 
اگر پرسپوليسي ها بتوانند اين بازيكن را 
زودتر جذب كنند، طبعاً هم تيم خودشان 
را در خط حمله تقويت كرده اند و هم خط 
حمله فولاد ضعيف مي شود به همين خاطر 
خيلي بعيد اســت گرشاسبي و نكونام با 
جدايي شيمبا و حضور او در پرسپوليس 
موافقت كنند اما به هر حال به نظر مي رسد 
يحيي گل محمدي مثل فرهاد مجيدي 
نظر مثبتــي روي اين مهاجم برزيلي ۴۰ 

ساله دارد. 
 اســتقلال ابتداي فصل نفراتي چون 

صالــح حرداني و شــيمبا را هــم از فولاد 
مي خواســت و قبل از آن زبير نيك نفس و 
عارف آقاسي را جذب كرده بود اما در نهايت 
مجيدي و استقلالي ها نتوانستند دو بازيكن 
ديگر را بخرند. حالا هم پرســپوليس بعد از 
مصدوميت آل كثير به خريد شــيمبا فكر 
مي كند و شايد بتواند اين مهاجم برزيلي را 

جذب كند اما هرچه هست اهميت اين خبر 
وقتي بيشتر مي شود كه بدانيم پرسپوليس 
و فــولاد بايد دو بازي مهم را مقابل يكديگر 
برگــزار كنند. فولادي ها در جام حذفي هم 
حذف شــدند و حالا همه اميدشان به ليگ 
برتر است. البته آنها يكي از دو نماينده ايران 
در ليگ قهرمانان آســيا هم هستند و طبعاً 

جواد نكونــام براي اين 
مسابقات حساب خاصي 

روي شيمبا باز كرده است به 
همين خاطر پرسپوليس اگر اين 

بازيكــن را مي خواهــد، به قول 
معروف بايد سر كيسه را حسابي شل 

كند. 

جام حذفي دوباره به ماهيت سابق خود بازگشت و جام 
شگفتي ها شده است. از روزي كه تيم هاي ليگ برتري 
وارد اين فصل مســابقات جام حذفي شده اند، تعداد 
تلفات آنها به مراتب زياد شــده و تيم هايي از گردونه 
رقابت ها كنار گذاشته شده اند كه فوتبال ايران روي آنها 
حساب ويژه اي باز مي كرد. سپاهان و فولاد كه بايد به 
عنوان تنها تيم هاي حرفه اي ايران در ليگ قهرمانان 
آســيا حضور پيدا كنند، ديگر نقشي در ادامه مسير 
جام حذفي ندارند و با حذف و از اين مســابقات، فقط 
نقش تماشاچي را ايفا خواهند كرد. گل گهر سيرجان 
هم از جام حذفي حذف شد تا تعداد تيم هاي سرشناس 
كنار رفته از اين مسابقات افزايش پيدا كند. البته هوادار، 
صنعت نفت و نفت مسجدسليمان را نيز بايد در فهرست 

حذف شدگان قرار داد. 
 كنار رفتن مدافعان عنوان قهرماني 

جام حذفي در اين دوره نكته بسيار جالبي در دل خود 
نهفته دارد. فولاد خوزستان و تراكتور قهرمانان دو دوره 
قبلي جام حذفي كشور بودند ولي حالا هيچ كدام از آنها 
در عرصه مســابقات مذكور باقي نمانده اند. اتفاقي كه 
بي سابقه نيست ولي قطعاً كم سابقه تلقي مي شود. البته 
تراكتور اين روزها شرايط مساعدي ندارد ولي از فولاد 
و جواد نكونام انتظار بيشــتري مي رفت تا با توجه به 
شــرايط اين تيم در ليگ برتر، جام حذفي را جدي تر 
بگيرد. در اين رابطه از كنار حذف شــدن سپاهان هم 
نبايد با بي تفاوتي عبور كرد. شايد محرم نويدكيا چند 
مــاه ديگر بفهمــد چه موقعيت ارزشــمندي از كف 
اصفهاني ها رفت و به هيچ عنوان نبايد جام حذفي را به 
همين راحتي از دست مي دادند. البته آلومينيوم اراك 

و نســاجي مازندران از جمله تيم هايي هستند كه با 
شايستگي همچنان در جام حذفي باقي مانده اند و قطعاً 
براي هر تيم ديگري در ادامه اين مسابقات مي توانند 

دردسرهاي بزرگي ايجاد كنند. 
 هدیه پنهاني 

حذف بزرگان از گردونه اين مسابقات عملًا به منزله 
يك هديه پنهاني براي استقلال و پرسپوليس است. 
محبوب ترين تيم هــاي ايران اين روزها همچنان در 
شوك از دست رفتن فرصت حضور در ليگ قهرمانان 
آسيا هستند و وعده مسئولان مبني بر بازگرداندن آنها 
به اين مســابقات هم عملي نشد تا تمام توان خود را 
براي موفقيت در پيكارهاي داخلي به كار ببندند. فرهاد 
مجيدي چندي قبل در مصاحبه خود صراحتاً گفت 
استقلال مي خواهد در اين فصل به فينال جام حذفي 
برسد و ناكامي هاي دو دوره گذشته در جدال نهايي را 
با پيروزي و بالاي سر بردن كاپ قهرماني جبران كند. 
يحيي گل محمدي هم به شاگردان خود گفته حالا كه 
فرصت ليگ قهرمانان از دست رفته است، بايد همه 
تلاش خودمان را براي فتح هر دو جام داخلي به كار 
بگيريم. قطعاً حذف سپاهان، فولاد، گل گهر و تراكتور 
در ادامــه راه كمك شــايان توجهي به اســتقلال و 
پرسپوليس براي رسيدن به فينال و قهرمان شدن در 
جام حذفي خواهد بود و حتي شــايد دوباره شــاهد 
برگزاري دربي پايتخت در اين عرصه باشيم. كنار رفتن 
مدعيان، هديه پنهاني و البته تصادفي اســت كه به 
دست قطب هاي سنتي فوتبال ايران رسيد و آنها حالا 
بايد به بهترين شكل ممكن از چنين موهبتي استفاده 

كنند. 

مهـدي پاشـازاده در گفت وگـو بـا خبـر ورزشـي 
دربـاره كرونا و خاطرات ارديبهشـت سـال جاري 
خـودش از ايـن بيمـاري و لغـو ديدار اسـتقلال و 

پيكان با ما صحبت كرد.
  شما در ابتداي سال جاري كرونا گرفتید؟

بلـه! متأسـفانه هـر قـدر هـم كـه مراقبـت كرديم، 
نتوانسـتيم از چنگ اين بيماري خسـته كننده فرار 
كنيـم ولـي شـكر خـدا بـا مراقبت هايـي كـه انجام 

دادم، اين موضوع را پشت سر گذاشتم. 
  دربـاره شـرایط جسـماني بیمـار كرونایـي چه 

توضیحي مي توان داد؟
قطعـاً شـرايط براي  فرد بيمار سـخت مي شـود. اولاً 
ايـن موضـوع بين افـراد مختلف فرق دارد و به سـن 
و سـال آدم هـا ربط پيـدا مي كند و اينكه بدن شـما 
چـه واكنشـي نسـبت بـه كرونـا نشـان مي دهـد. 
تجربـه خـود مـن واقعـاً سـخت بـود و بـه جـرأت 
مي گويـم تا بـه حال چنين بيمـاري را تجربه نكرده 

بودم. 
  چطـور ممكن اسـت بازیكنان اسـتقلال كه دوز 
دوم و سـوم واكسـن كرونـا را هم زده انـد، به این 

بیماري مبتلا شوند؟
مـن شـنيدم اسـتقلالي ها اميكـرون نگرفته انـد. 
اميكـرون نسـبت بـه كرونـا ضعيف تـر اسـت و 
مشـكلات كمتـري را بـه همـراه دارد ولي سـرعت 
انتقالـش خيلـي بيشـتر اسـت. بـه هميـن خاطـر 
ممكن اسـت شـما در يك سـالن از كنـار  فرد مبتلا 

هم عبور كنيد، بيمار شويد. 
  مي تـوان حدس زد اسـتقلالي ها چطـور به این 

بیماري مبتلا شدند؟

بـه هـر حـال ممكـن اسـت در سـفر بـه شـهرهاي 
مختلـف يـا اردوهـاي شـبانه روزي ايـن اتفاقات رخ 
بدهـد. متأسـفانه بـه رغـم همـه توصيه هـا بـاز هم 
طرفـداران و علاقه مندان به بازيكنان تيم اسـتقلال 
بـراي گرفتـن عكس و امضـا نزديك تيم مي شـوند 
و اتفاقـاً اصـرار دارند كه بـراي گرفتن عكس بازيكن 
يـا مربـي ماسـك را از صورت شـان بردارنـد. ايـن 
رفتارهـاي خطرنـاك ممكـن اسـت علـت اصلـي 

بيماري بازيكنان استقلال بوده باشد. 
  در 24 سـاعت گذشـته پـس از انتشـار خبر لغو 
بازي اسـتقلال و پیكان، عنوان شـد ایـن بهانه اي 
بـود تـا اسـتقلال مقابل پیـكان بازي نكنـد. نظر 

شما چیست؟
اينهـا حرف هاي حاشـيه اي اسـت. چرا نبايـد بازي 
كنـد؟ آنهايـي كـه چنيـن حرفـي را مي زننـد، 
ملاك شـان چيسـت؟ اتفاقـاً اين حواشـي و اتفاقات 
بـه ضرر اسـتقلال تمام مي شـود. الان اسـتقلال در 
كـوران مسـابقات اسـت و قطعـاً اگر با پيـكان بازي 
مي كـرد، برايش خـوب بود ولي حالا ايـن بازي بايد 
لابـه لاي مسـابقات و در يك زمان نامشـخص انجام 

شود. 
  سـازمان لیـگ گفته شـاید بـازي با پیـكان در 

تعطیلات نیم فصل برگزار شود. خبر نداشتید؟
ايـن ديگـر بدتر اسـت. تعطيلات نيم فصل درسـت 
همان زماني اسـت كه اسـتقلال بايـد كار تاكتيكي 
و تمرينـي بدنسـازي انجـام دهد تا خـودش را براي 
يك نيم فصل سـنگين در دور برگشـت آمـاده كند. 
بـه نظـر مـن ايـن كرونـا و ايـن وضعيـت بـه ضـرر 

استقلال تمام شد. 

روزهاي خوش فرهاد مجيدي بابت صدرنشيني در رقابت هاي ليگ برتر 
خيلي زود تمام شــد. ابتلاي تعداد زيادي از بازيكنان استقلال به ويروس 
كرونا موجب شــد نه تنها بازي اين تيم مقابل پيكان لغو شود بلكه روند 
تمرينات اســتقلال نيز دچار اختلال فاحش شــده است. استقلالي ها 
هم اكنون تمرينات درست و حسابي ندارند و تا وقتي بازيكنان شان خوب 
نشوند، اصلًا نمي توانند كار تاكتيكي انجام دهند. تكليف مسابقه با هوادار 
مشخص نيست و اگر اين بازي هم لغو شود، قطعاً بايد تا قبل از عيد نوروز 
آن را برگزار كنند و اين يعني فشار مضاعف براي فرهاد مجيدي و شاگردانش. 
مسئولان سازمان ليگ مي گويند جدال معوقه پيكان- استقلال در نيمه 
دوم بهمن و احتمالاً قبل از آغاز مجدد رقابت هاي ليگ برتر برگزار مي شود 
و وقــوع چنين اتفاقي يعني اينكه مجيدي چاره اي ندارد جز اينكه ميزان 
تعطيلات زمستاني در نظر گرفته براي بازيكنان خود را كاهش بدهد و آنها 
را چند روز زودتر به زمين برگرداند چون ليگ برتر به احتمال فراوان از 23 
بهمن دوباره دنبال مي شــود و مسابقه استقلال با پيكان احتمالاً پنج روز 
قبل از اين تاريخ بايد برگزار شود و به همين خاطر تمرينات استقلال بايد 
زودتر از برنامه قبلي كه مجيدي تدوين كرده بود، دوباره استارت بخورد. 
قرار بود استقلالي ها بعد از بازي با هوادار حداكثر هفت روز تعطيلات داشته 
باشند ولي بعيد است در اين شرايط همه چيز طبق روال قبلي جلو برود. 

مسئولان باشگاه پيكان به لغو بازي اين تيم مقابل استقلال اعتراض كردند اما 
فرهاد مجيدي هم از كرونايي شدن بازيكنانش حسابي دلخور است. مجيدي 
دوست داشت بازيكنان تيمش سالم باشند و بازي با پيكان را برگزار كنند تا 
بعدها فشردگي مسابقات استقلال در جام حذفي و ليگ برتر بيشتر نشود. البته 
استقلال و پرسپوليس از ليگ قهرمانان آسيا حذف شده اند و طبعاً نسبت به 
فصل گذشته كمتر مشكل دارند اما به هر حال مجيدي نگران مسائل ديگري 
هم هســت. در ليستي كه از كرونايي هاي استقلال منتشر شده، نام يامگا و و 
ژستد هم وجود دارد و اين در حالي است كه قرار بود آنها بلافاصله بعد از بازي 
شنبه با هوادار به مرخصي بروند. از طرفي يكي، دو بازيكن استقلال كانديداي 
حضور در اردوي تيم ملي بودند كه اگر تست هاي بعدي آنها هم مثبت شود، 
طبعاً بازي با عراق و امارات را از دســت مي دهند.  استقلال طبق اعلام خود 
مجيدي قصد خريد ۴ بازيكن جديد را داشت كه به طور طبيعي اين قضيه هم 
به روزهاي بعد موكول مي شود و فعلاً استقلالي ها نمي توانند بازيكن جديدي 
را به تيم شان اضافه كنند چراكه آنها هم بيم دارند كه از نفرات كرونايي استقلال 
اين بيماري را بگيرند.  نكته ديگر اينكه فرهاد مجيدي انتظار دارد بازيكنانش 
در اين شرايط كرونايي بيشتر رعايت برخي مسائل را بكنند و همه اين مسائل 
باعث شده او بابت شيوع گسترده كرونا در اردوي تيمش حسابي دلخور باشد. 

بحران كرونا در اردوي استقلال 
و احتمال لغو ديدار آبي پوشان با 
هوادار باعث شــد ســراغ بهرام 
اميري مديرعامل باشگاه هوادار 
برويم تا از موضع اين تيم مطلع 

شويم. 
  با توجه به شــرایط كرونایي 
آبي پوشان به نظرتان دیدار هوادار 

و استقلال برگزار مي شود؟
درخصوص برگــزاري يا لغو ديدار 
هوادار و استقلال قرار است سازمان 
ليگ ظــرف 2۴ ســاعت آينده 
تصميم گيري كرده و نتيجه آن را به 
دو تيم اعلام كنــد. ما نيز منتظر 
هســتيم تا تكليف مان مشخص 

شود. 
  در چنین شــرایطي قانون چه 

مي گوید؟
ســتاد مبارزه با كرونا مي گويد با 
گذشــت 72 ســاعت از تســت 
اوليه، تست مجددي از مبتلايان به 
ويروس گرفتــه و چنانچه تعداد 
مبتلايان همان تعــداد اوليه بود، 
بازي بعدي نيز لغو خواهد شد اما 
اگر تعــداد مبتلايان كاهش يابد، 

بازي بايد برگزار شود. 

  با این وضعیت نگران ســلامت 
بازیكنان تیم تان نیستید؟

نه تنها نگران سلامت بازيكنان و 
ديگر اعضاي تيم مان هستيم بلكه 
نگران ســلامتي ديگــر عوامل 
برگزار كننده بازي نيز هســتيم. 
مطمئناً مسئولان ذي ربط با رصد 
هرچه بهتر خود مانع آسيب ديدن 
اعضــاي دو تيم و ديگــر اركان 
مرتبط بــا برگزاري ايــن بازي 

خواهند بود. 
  چه خبر از آخرین وضعیت انتقال 

بابک مرادي به باشگاه هوادار؟
با توجه به ديدار حساسي كه مقابل 
اســتقلال داريم، فعــلًا در نقل و 
انتقالات فعال نيستيم و ان شاءا... 
پــس از اين ديدار مســئولان دو 
خصــوص  ايــن  در  باشــگاه 

تصميم گيري خواهند كرد. 
  بازیكن دیگري نیز از استقلال 
براي انتقال به هوادار در نظر دارید؟

از استقلال خير اما از ديگر باشگاه ها 
قطعــاً بازيكناني به جمع ما اضافه 
خواهند شــد تا نيم فصــل دوم با 
عملكرد بهتري در رقابت ها ظاهر 

شويم. 

پس از اينكه مشخص شد تعداد زيادي از بازيكنان استقلال به ويروس كرونا 
مبتلا شده اند و مسابقه اين تيم با پيكان در چارچوب جام حذفي به تعويق 
افتاده، واكنش هاي فراواني را پيرامون اين اتفاق در فضاي فوتبال كشورمان 
شــاهد بوديم و انتقادات زيادي به اســتقلالي ها صورت گرفت كه مدير 

رسانه اي آنها به برخي از اين موارد پاسخ داد. 
 ترس صدرنشین؟

محمد نوري فر با بيان اينكه مطرح كردن بحث ترس استقلال از بازي با پيكان 
اصلًا با قواعد فوتبال جور درنمي آيد، گفت : »استقلال كه صدرنشين ليگ 
برتر است، چه ترسي از بازي با پيكان دارد؟ اتفاقاً ما دل مان مي خواست ريتم 
تيم حفظ شود ولي با وجود چنين شرايطي اصلًا نمي توانستيم بازي كنيم. 
اين شرايط براي هر تيمي در دنيا مي تواند ايجاد شود و هيچ عقل سليمي به 
فكر قصه بافي جهت لغو مســابقه خود در چارچوب جام حذفي آن هم در 

وضعيت كنوني كه استقلال رتبه نخست در ليگ برتر را دارد، نمي افتد.« 
 حرف هاي خنده دار 

اين مدير استقلال در ادامه ادعاي مديران باشگاه نفت مسجدسليمان مبني 
بر درخواست غرامت از استقلال را خنده دار دانست و تصريح كرد: »دوستان 
بايد فوق  العاده مراقب باشــند چه كلماتي را به زبان مي آورند چون برخي از 
حرف هاي آنها بار حقوقي دارد. واقعاً نمي فهمم يعني چه كه بايد از استقلال 
درخواست غرامت كنيم؟ اصلًا چطور مي شود ثابت كرد افراد چگونه و از چه 
كساني كرونا گرفته اند؟ دوستان در باشگاه نفت مسجدسليمان كه چنين 
ادعاهايي را مطرح مي كنند، آيا مي توانند به اين سؤال پاسخ بدهند كه قبل 
از بازي با اســتقلال از بازيكنان خود تســت كرونا گرفته اند؟ اگر گرفته اند، 
خواهش مي كنيم جواب تست ها را منتشر كنند يا در اختيار ما قرار بدهند تا 
براي ما هم ثابت شود هيچ كدام از بازيكنان نفت مسجدسليمان قبل از جدال 
با استقلال كرونا نداشته اند. ما صداقت به خرج داديم تا خداي نكرده موجب 
بيماري بازيكنان پيكان نشويم. قبل از مسابقه با نفت مسجدسليمان بازيكنان 
استقلال مشكلي نداشتند و پيش از بازي با پيكان چنين مشكلي پيش آمد. 

باشگاه استقلال: حرف هاي مديران 
نفت مسجدسلیمان خنده دار است 

هيچ عقل سالمي به فكر قصه بافي براي لغو مسابقه نيست 

بهرام امیري: نگران سلامت 
بازيكنان مان هستیم

بعد از سرمربي، مديرعامل استقلالي هم معترض شد
 جام حذفي، هديه پنهاني فوتبال ايران 

به استقلال و پرسپولیس 

مدعياني كه كاپ قهرماني را به آبي و قرمز بفرما زدند 
من مي دانم يك كرونايي چه دردي مي كشد

پاشازاده: كرونا به ضرر استقلال تمام شد

كرونا تعطیلات زمستاني استقلال را مي دزدد
دردسرهاي عجيب و غريب مجيدي در بهمن 

مجیدي هم از ماجراي كرونا دلخور است
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